
MR JAARVERSLAG 2022 - 2023 

 

De MR heeft dit schooljaar 8 keer vergaderd. De volgende zaken zijn aan de orde gekomen. 

 

Beleidskundige zaken: 

- We hebben samen de schoolgids en het schooljaarplan (‘22-’23) van de school 

doorgenomen. In het schooljaarplan beschrijft de school de doelen die voor het 

komende jaar gesteld zijn. De doelen zijn onderverdeeld in de volgende 

ontwikkelteams: Zorg, Dalton, Cultuur/IPC, Rekenen, Taal/Spelling en Taal/Lezen. 

- Ook is in juli het schooljaarplan voor ‘23 - ‘27 is goedgekeurd. 

- We hebben in april het Schoolondersteuningsprofiel (SOP) goedgekeurd. 

- Het hoogbegaafdheidsbeleid is in april goedgekeurd. 

-  

Onderwijskundige zaken: 

- De MR heeft nauwlettend het traject met de PO Raad gevolgd. 

- De eindopbrengsten van het schooljaar ‘21-’22 zijn besproken. 

 

Scholing: 

- In september hebben we via het CNV een cursusavond gehad. Dit was een zinvolle 

avond waarin onze rechten en plichten m.b.t. het instemmings- of adviesrecht 

werden verduidelijkt. 

 

Financiën: 

- Vanuit de OWG is er uitleg gegeven over de vrijwillige bijdrage: de inkomsten en de 

besteding hiervan. We zijn tot de conclusie gekomen dat de hoogte van het bedrag, 

ondanks de inflatie, kan blijven zoals die is.  

- De OWG heeft een redelijke spaarpot opgebouwd. De MR ziet erop toe dat het geld 

besteed wordt voor- en met de leerlingen. 

- De begroting van de VHS is goedgekeurd. 

 

Nieuwbouw / Onderhoud gebouw: 

- Per 1 februari heeft de MR een jaarcontract voor partnerschap met het CNV. Dit 

willen we gebruiken om advies te krijgen zodat we weten hoe om te gaan met de 

vertraging van het te bouwen IKC. Daarnaast willen we kijken hoe we ervoor kunnen 

zorgen dat het huidige gebouw werkbaar blijft, wie daar verantwoordelijk voor is en 

wie dit financiert. 

- Nu de nieuwbouw nog steeds op zich laat wachten is er een nieuwe werkgroep 

ontstaan die zich bezighoudt met het onderhoud van ons schoolgebouw. Hierin zitten 

Martin Rolsma vanuit de bouwcommissie, Nanda en Bart vanuit de MR, Johan, Nina 

en Margreet vanuit het team.  

- We zijn blij dat het initiatief om een werkgroep rondom de nieuwbouw cq onderhoud 

van het huidige gebouw te vormen vruchten afwerpt. Inmiddels heeft er een 

inventarisatie in en rondom het schoolgebouw plaatsgevonden en zijn hier 

actiepunten uit voortgekomen. 

 

 

 

 



Partnerschap: 

- Tijdens de vergadering in maart sloot Daniëlle Libert vanuit de GMR aan. Wij hebben 

samen gesproken over de verschillende rollen  van de GMR en van de MR en hoe 

we kunnen samenwerken. 

- In december heeft een evaluatie TSO/BSO plaatsgevonden. 

 

Vanuit de MR: 

- We  hebben het huishoudelijk reglement compacter gemaakt en herschreven. 

- Drie ouders zijn aan het einde van hun eerste termijn en zijn hierdoor verkiesbaar. Er 

is een oproep gedaan waarin ouders zich konden aanmelden om zitting te nemen in 

de MR. Aangezien er geen reactie kwam, zijn alle drie de ouders hun tweede 

zittingstermijn ingegaan. 

 

 

 

 

 

 

 


